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Møteagenda: 

- Arbeidsgruppas plass og rolle i prosjektet 

- Kort oppdatering om prosjektet Elgeseter gt 10 

- Rammer, premisser og føringer vi må jobbe ut fra 

- Fysisk utforming av arbeidsplasser 

 

1) Innledning ved prosjektleder Terese Brekke. 

Prosjektet Elg10 fortsetter, selv om det ikke ble bevilget midler over statsbudsjettet i år.  

Perioden vi er inne i nå heter «bearbeidelsesfasen», denne perioden skal vare ut februar 2018. 

Arbeidet i denne perioden skjer i samarbeid med Backe, Statsbygg, Sit og NTNU.  

Begynner med området arbeidsplasser, da valg og konklusjoner mht arbeidsplasser vil får 

konsekvenser for øvrige arealdisponeringer.  

NTNUs ramme for arealer i ELG10 er på 13000 m2, pr dags dato har vi funksjonsareal som krever 

13460 m2. Vi må altså finne 460 m2 fra romprogrammet som vi kan kutte på en minst mulig 

smertefull måte.  

Sit har i tillegg en ramme på 5000 m2, ELG10 kan altså totalt sett ha et areal på 18 000 m2. 

NTNU leier arealene i ELG10 fra KD, Sit eier sine arealer.  

Begreper videre i prosessen; bruker = NTNU. Bruker-bruker = vi ansatte som skal inn i bygget.    



 

2) Innledning og gjennomgang ved brukerkoordinator Marte Kristine 

Lindseth. 
 

Innledningen og gjennomgangen vedlagt som powerpoint-fil (vedlegg 1)  

 

 

- Romprogrammet beskrev et behov for 237 arbeidsplasser i ELG10. Pr i dag er dette antallet 

redusert til 200 etter kvalitetssikring. Det foreligger pr i dag ingen endringer i forhold til 

planlegging av hvilke miljøer som skal inn i ELG10.  

- Tre spørsmål arbeidsgruppa blir bedt om å gi innspill på: 

a) Nærhetsprinsippet, hvilke funksjoner/arbeidsoppgaver bør organiseres slik at de ligger nært 

hverandre arealmessig? 

b) Størrelsen på kontorfellesskap? 

c) Hvordan bør studentkontakt ivaretas utenfor enekontor? 

 

Innspill fra arbeidsgruppa: 

- Ansattarealer i 5 & 6 etg må sikres med adgangsbegrensninger. Vi bør se på tekniske 

løsninger vi har pr i dag, kanskje skjerm som viser hvem som er tilgjengelig? 

Ringeklokkesystem? Tilgjengelighetssymboler i Skype telefon e.l? 

- «Randsoneprinsippet» i 5 etg svarer godt opp behovet for arealer til studentkontakt.  

- «Identitetsområder», muligheter for å samle institutt, viktig, slik at ansatte får en tilhørighet.  

- Kriterier for enekontor; må ha gjennomsiktige kriterier. Alle er ikke like, og kan ikke være 

like, så her må en se på arbeidsoppgaver og funksjoner, ikke legge tittel til grunn for 

tildeling.  

- Må være åpenhet om hvorfor det blir åpne løsninger i ELG10, at en tar for seg 

arealdisponeringen. For de ansatte oppleves det som provoserende at det blir hevdet at 

«det blir bedre med mer moderne arbeidsplassløsninger» etc.  

- Arbeidsgruppa vil gjerne se et forslag til plantegning hvor 50 % av et institutts arbeidsarealer 

blir avsatt til enekontor. Antall enekontor vil da variere mellom instituttene, avhengig av 

antallet «hoder» som skal flytte inn.  

- Spørsmål om medvirkningsprosesser. Svar fra prosjektleder er: medvirkning ivaretas av 

arbeidsgruppene. De som deltar i arbeidsgruppene representerer ikke seg selv, men et miljø. 

De som sitter i arbeidsgruppene tar med seg innspill inn i prosessene, som er 

diskutert/fanget opp, i miljøene de representerer. Som ansatte representant har en sagt ja 

til oppgaven, og bør agere som dette, gjennom å involvere sine miljø.  

- Føringer for tildeling av arbeidsplass/kontor? Rammebetingelsene gir en klar føring, antall 

kvm i tillegg til det som avsettes over statsbudsjettet. Videre vil det enkelte fakultet drøfte 

saken i sine LOSAM  

- Prosjektleder Terese Brekke og brukerkoordinator Marte Kristine Lindseth deltar gjerne i 

ordinære eller ekstra oppsatte møter ved instituttene for å være i dialog om ELG10.  

- Det foreslås instituttvise møter når forslaget til ansattarealene er tegnet inn i 

plantegningene.  

- Det er også ønskelig med en form for visualisering, når en kommer så langt. Blir lettere for 

de ansatte å forholde seg til, enn en ren tegning.  



 

Diverse 

- Det blir nytt frokostmøte vårsemesteret 2018 med ELG10 som tema 

- Det foreslås befaring i ansattarealer i det nye lærerkvartalet på Kalvskinnet for det neste 

møtet i arbeidsgruppa.  Neste møtet blir før jul 2017. (Rotvoll-miljøene skal flytte i løpet av 

en utvidet juleferie.) 

 

 

 

 


